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pl. de l’U d’OctUbre i edifici el MOlí  /

Un nou espai 
comunitari per 
als molinencs  
i molinenques

A finals del 2023 van finalitzar les obres de la remodelació de la plaça 
de l’U d’Octubre de 2017 per transformar-la en un bosc urbà: un nou 
espai verd de trobada i d’acollida d’activitats a l’aire lliure.

A causa de la situació extrema de sequera no s’ha pogut regar tota la 
vegetació plantada i, per això, l’Ajuntament de Molins de Rei estudia 
com fer front a aquest imprevist. En el moment en què es pugui regar 
la plantació i creixi s’aconseguiran més zones d’ombra, tal com també 
passarà amb la instal·lació de la pèrgola de fusta. 

La plaça se suma a altres intervencions que s’han dut a terme en 
aquests darrers anys: l’antiga Fàbrica Ferrer i Mora també ha estat 
totalment recuperada per encabir-hi equipaments municipals. Gràcies 
a aquestes obres, Molins de Rei recupera una part important del seu 
patrimoni històric. 
Totes aquestes transformacions han fet que l’entorn i l’edifici de 
l’antiga fàbrica esdevinguin una nova centralitat de la vila, un nou 
espai per als veïns i les veïnes, per a moments de lleure i oci.



 / pl. de l’U d’OctUbre i edifici el MOlí  

2015

2018

2022

2019

2023

 Retirada de les plaques fotovoltaiques  
de la plaça del Molí

Per acord del Ple municipal, la plaça del Molí passa a 
anomenar-se plaça de l’U d’Octubre de 2017

Inici de les obres de rehabilitació  
de la resta de l’edifici

Inici de les obres de renaturalització de la  
plaça de l’U d’Octubre de 2017

Inici de les obres de construcció de la  
Biblioteca del Molí 

Posada en funcionament de la Biblioteca del 
Molí, un equipament de 2.100 m2

Finalització de les obres de rehabilitació  
de la resta de l’edifici el Molí i de la  
plaça de l’U d’Octubre de 2017

Inici de les obres de consolidació i de 
recuperació dels elements històrics de 

l’antiga fàbrica Ferrer i Mora

2017

La línia del canvi
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eNQUeStA /

enquesta / digues la tevaQuè opines sobre el servei del bus urbà? 

YAGO GONZÁLEZ CAPARRÓS 
Estudiant

Penso que la nostra generació no fem servir 
tant el bus per desplaçar-nos. En el meu 
cas, utilitzo més el servei de tren per anar a 
Barcelona i per moure’m per la vila o els barris 
de muntanya, ho faig caminant. La veritat 
és que no m’ho havia plantejat mai, però ara 
que m’ho heu comentat, potser em miraré el 
recorregut per fer-lo servir si em va bé.

TERESA ESTEVA  
Jubilada

Jo faig servir el bus diàriament, ja sigui per 
anar a comprar, per anar al metge o per a 
qualsevol altra gestió que hagi de fer. Visc 
davant del Parc de la Mariona, que queda més 
allunyat del centre, i el bus em va molt bé per 
desplaçar-m’hi. He de dir que el servei acostuma 
a ser molt puntual sempre. Si he de dir algun 
aspecte negatiu, seria que abans, els jubilats no 
pagàvem els títols i enguany sí.

JOAN BLASCO MUÑOZ 
Recursos Humans

En el meu cas faig ús del servei del bus urbà 
de forma esporàdica, no diàriament. Sobretot 
l’he utilitzat des de la Granja, on vivim, fins 
als barris de muntanya, per portar la meva 
filla. Penso que el recorregut és ideal; així i tot, 
segurament augmentaria la freqüència a les 
hores de sortida i entrada de les escoles i també 
l’espai del bus, ja que amb el carretó de la nena, 
a vegades és complicat entrar-hi.

ALBA RODRIGUEZ
Directora de l’Escola Bressol el Patufet

Personalment no acostumo a fer servir el servei 
del bus pel fet que, afortunadament, visc a prop 
de la feina i em puc desplaçar caminant. Encara 
que no acostumi a utilitzar-lo, penso que el 
servei és essencial per a la mobilitat, sobretot 
per l’accessibilitat dels barris que estan més 
allunyats del centre.

MARI CARMEN MATEO
Jubilada

Considero que el servei del bus urbà és 
imprescindible per moure’ns per la vila. Abans 
no acostumava a fer-lo servir, però ara, per 
exemple, el meu net va a l’Escola Alzina, que 
queda més amunt, i és més còmode anar-hi 
amb l’autobús que caminant. A més, he de 
destacar la seva puntualitat. En el cas del meu 
germà, que viu a Can Graner, en fa ús sovint  
i em diu que no té cap queixa. 

MIQUEL GARGALLO
Jubilat

Faig servir el bus quan estic cansat i m’he de 
moure per la vila, sobretot per fer gestions o 
anar a l’ambulatori. A vegades també l’utilitzo 
per fer una volta. Considero que funciona bé i  
és puntual. Un aspecte negatiu són les pantalles: 
crec que haurien de ser més grans perquè em 
costa llegir el que posa. 

Les publicacions més destacades  

de les Xarxes socials 

Donem la benvinguda al Nadal 
amb l’encesa de llums!

Donem la benvinguda al Nadal 
amb l’encesa de llums!

Acomiadem la #FmMolins

Facebook

d’Instagram

Youtube



/ bUS

Fes servir  
l’

El servei de bicicletes 100% 
elèctriques de l’Àrea Metropolitana 
de Barcelona, que permet als 
ciutadans moure’s per la vila  
i a altres municipis que disposin 
d’aquest servei.

Servei del bus urbà A pARtiR dE l’1 

dE gEnER dE 2024 

Canvi de targetes  
i tarifes

la línia MB3 reforça  
el seu servei 
Tot just fa un any, el gener del 2023, es 
va millorar la freqüència de pas i es va 
afavorir la intermodalitat aplicant vuit noves 
expedicions a la MB3, que dona servei als 
barris de muntanya de Molins de Rei. Fruit 
de les millores del servei, la línia MB3 ha 
tingut una pujada considerable d’usuaris, 
especialment d’intermodalitat. 
Per aquest motiu, l’octubre passat es va 
reforçar la línia amb un segon vehicle en les 
tres primeres expedicions d’anada i tornada, 
de manera que s’han doblat les places per als 
usuaris i s’ha facilitat la connexió amb altres 
transports, com els Ferrocarrils Catalans.
Si comparem els usuaris dels anys 2022 i 
2023 veiem un augment important: l’octubre 
del 2022 25.866 persones van utilitzar el bus 
urbà i el mateix mes del 2023 n’hi va haver 
31.922, és a dir, 6.056 més.  

noves tarifes
El servei del bus urbà és competència de 
l’Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB), amb 
la qual l’Ajuntament de Molins de Rei té un 
conveni de col·laboració des de l’any 2018.
Fins ara, el bus urbà havia mantingut els 
títols propis, però aquest 2024, les tarifes 
i els títols del servei s’han adequat al que 
estableix l’AMB. En aquest sentit, la M-10 ha 
passat a ser la T-Casual i el preu del bitllet 
senzill serà el mateix que el de la resta del 
sistema de transport metropolità. 

Així i tot, les targetes multiviatge M-10 
que s’han venut fins al 31 de desembre de 
2023, podran ser consumides fins al 28 de 
febrer de 2024. 

nova plataforma a 
la parada de bus de 
l’avinguda Barcelona
El 2 d’octubre va començar a ser operativa  
la nova plataforma de la parada del bus urbà  
de l’avinguda de Barcelona, davant del 
número 127, perquè el servei sigui accessible 
per a tothom. Es tracta d’una parada del 
recorregut de la línia MB1.

Podeu consultar  
els horaris de les  
línies urbanes  

MB1, MB2 i MB3 
aquí: 
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Aquest és un extracte dels acords més 
importants aprovats a les darreres sessions 
del ple municipal. També publiquem totes 
les mocions que han resultat aprovades

Activitat política

pRinCipAlS ACORdS

•	 Moció del grup municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya en defensa de la contenció dels preus de lloguer i per fer efectiva 
la llei estatal 12/2023 pel dret a l’habitatge 

•	 Moció del grup municipal del PSC en defensa de la millora de la sanitat pública

•	 Moció del grup municipal En Comú Podem sobre la guerra a Gaza

MOCiOnS ApROvAdES

novembre

pleNS MUNicipAlS /

•	 Liquidació del contracte per la prestació del servei de neteja viària i recollida de residus de Molins de Rei, i de subministrament 
de maquinària destinada al servei

•	 Sol·licitud de pròrroga per Al 2024 del Conveni interadministratiu entre el Departament de Drets Socials de la Generalitat de 
Catalunya i l’Ajuntament de Molins de Rei per a la provisió de places a la Llar Municipal d’Avis Dr. Josep Mestre, i ratificació de 
la sol·licitud d’ampliació d’una plaça de Centre de Dia

•	 Bonificació del 95% de l’ICIO per la promoció d’habitatges de les parcel·les R-10 i R-13 del barri de les Guardioles

•	 Modificacions del pressupost de l’exercici 2023 per un import de 65.000 € i un de 63.554 €

•	 Rectificació de l’inventari de béns i drets de l’ajuntament

•	 Els dies 4 de febrer i 6 de desembre de 2024, com els dos festius addicionals

•	 Manifest del Dia Internacional de les Persones Grans

Setembre

•	 Modificació del pressupost de l’exercici 2023 amb un suplement de crèdit de 426.616  €

•	 Ordenances fiscals del 2024

•	 Pla d’emergència en situació de sequera

•	 Conveni de col·laboració entre l’AMB i l’Ajuntament de Molins de Rei per a la instal·lació, explotació i el manteniment de 3 nous 
punts de recàrrega per a vehicles elèctrics

•	 Designació de la Sra. Anna Maria Ribas Merino, com a jutgessa de pau titular, i del Sr. Jesús Cardona Alari, com a jutge de pau 
suplent

•	 Adhesió al contracte de serveis de telecomunicacions al consorci Localret

•	 Adhesió a la Declaració del Dia mundial de la Infància 2023 d’UNICEF

•	 Manifest Dia Internacional de l’Erradicació de la Violència contra les Dones i les Nenes

Octubre

•	 Ampliació del servei residencial i centre de dia per a la gent gran

•	 Modificació del pressupost de l’exercici 2023 amb un suplement de crèdit de 20.000 €

•	 Segona modificació del pressupost amb tres crèdits extraordinaris d’1.063.684 €, 643.678 € i 300.000 €

•	 Reconeixement del desequilibri econòmic de la gestió de la piscina municipal de l’exercici 2022

•	 Liquidació del contracte per la prestació del servei de neteja

•	 Delegació de la competència del Ple a la Junta de Govern Local per imposar sancions en matèria de gossos potencialment 
perillosos 

•	 Minuta del conveni de col·laboració d’encàrrec de gestió a l’AMB per a la restauració d’algunes parcel·les del polígon, en l’àmbit 
del Parc Agrari del Llobregat

•	 Implantació del servei per al manteniment de franges de prevenció d’incendis forestals a les urbanitzacions de muntanya

•	 Certificació final d’obra i revisió de preus de les obres del Palau de Requesens

•	 Acceptació de la renúncia d’una concessió del Mercat Municipal

•	 Modificació del lloc de treball de l’assessor/a d’Alcaldia

•	 Manifest del Dia Internacional de les Persones amb Discapacitat 

•	 Aprovació del projecte executiu d’obra de la nova residència per a gent gran i centre de dia

•	 Aprovació provisional del Pla General Metropolità per al barri de la Riera Bonet 

•	 Conveni de col·laboració entre l’ajuntament i l’AMB per al finançament de la segona fase d’obres de l’edifici El Molí

•	 Pròrroga del conveni amb la Generalitat de Catalunya per a l’exercici 2024 per a la Llar Municipal d’Avis Dr. Josep Mestre

•	 Continuïtat del servei d’abastament d’aigua a l’empresa FCC AQUALIA

•	 Concertació d’un préstec extraordinari  de 2.007.363 € per al finançament d’inversions del 2023

novembre

desembre

desembre



Xavi Paz / Alcalde de Molins de Rei

2024, un any ple de projectes i il·lusions
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Deixem enrere un any intens, amb projectes engrescadors, un any ple de reptes que han fet que la ciutadania ens hagi renovat la 
confiança. Les molinenques i els molinencs han valorat l’estabilitat d’un equip de govern amb un projecte transformador, d’estima per 
la vila.

En el context actual de Molins de Rei, tinc il·lusió per propostes i mirades transformadores destinades a forjar un futur més inclusiu, 
sostenible i pròsper per a tota la ciutadania. Les propostes que treballem des de l’equip de govern donaran respostes a les necessitats 
de la nostra vila amb solucions innovadores i pragmàtiques. 

Un dels objectius prioritaris d’aquests propers anys seran la posada en funcionament d’equipaments tan emblemàtics com el Museu 
del Renaixement, al Palau Requesens i la finalització de l’edifici del Molí, així com la conclusió de les obres a la plaça de l’U d’Octubre i 
la reurbanització del Pont de la Cadena, i engegar les obres de la nova residència per a la gent gran, l’adequació dels carrers Ponent i 
Boters o la darrera fase de la renovació de l’avinguda Barcelona. 

Estem fermament compromesos  amb la sostenibilitat ambiental perquè el nostre objectiu és protegir el medi ambient i millorar la 
qualitat de vida de la ciutadania, i fer que Molins de Rei esdevingui una vila més respectuosa amb el planeta. Continuarem enfortint 
els fonaments del que ha de ser la transformació ambiental per assolir els objectius marcats per l’Horitzó 2030, de compromís per 
la innovació sostenible, amb projectes com l’eliminació de la gravera, les millores en altres infraestructures verdes, com la riera de 
Vallvidrera, o la recuperació dels aiguamolls. 

La inclusió social és una altra prioritat clau per a aquest Govern. Cap ciutadà ha de quedar enrere. Seguirem fent propostes per millorar 
l’accés a l’educació, la salut i l’ocupació per a tothom, i l’atenció als col·lectius més vulnerables, garantint programes específics per 
als joves, la gent gran i les persones amb diversitat funcional. I per aquest motiu, l’Ajuntament de Molins de Rei ha tornat a assolir 
l’excel·lència per les seves inversions en serveis socials, segons l’anàlisi anual realitzada per l’Asociación Estatal de Directoras y Gerentes 
de Servicios Sociales.

Amb l’apropament de la Fira de la Candelera, s’obre una oportunitat única perquè els vilatans gaudeixin d’una experiència enriquidora i 
celebrin les tradicions que ens defineixen. La diversitat d’activitats i esdeveniments planificats per a la Fira ofereix una oportunitat ideal 
per connectar amb els veïns, descobrir noves perspectives i compartir moments especials. A més, aquesta celebració no només destaca 
les arrels culturals de la vila, sinó també la seva visió innovadora, alhora que fomenta un esperit comunitari que impulsa Molins de 
Rei cap a un futur vibrant, dinàmic i modern. Animo les molinenques i els molinencs a participar activament en aquest esdeveniment, 
col·laborant per preservar la riquesa cultural i abraçar les noves oportunitats que la vila innovadora de Molins ofereix.

 
Xavi Paz, l’alcalde
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GeNt GrAN i diScApAcitAtS /

El desembre del 2023, el Ple municipal de 
Molins de Rei va aprovar el projecte de la nova 
residència i centre de dia de la gent gran, que 
s’ubicarà al carrer de les Sínies, 7-9.
Amb la nova construcció, les places de la 
residència s’ampliaran i passaran de 30 a 102, 
com també les del centre de dia: de 10 a 20.
L’objectiu d’aquest nou edifici és crear un 
espai el màxim de similar possible a una llar. 

Hi haurà 6 unitats de convivència d’entre 
16 i 18 habitacions individuals amb bany 
compartit. El seu model està inspirat en els 
països nòrdics i es basa en l’atenció centrada 
en la persona (ACP), que fomenta la seva 
autonomia i la presa de decisions. Aquest 
model d’atenció té una clara incidència 
en el disseny de l’edifici, que presentarà 
característiques innovadores: les habitacions 

tindran elements diferents i els residents 
podran portar elements de casa seva –si ho 
volen– per personalitzar la seva habitació. 
A més, la proposta presentada pels estudis 
d’arquitectura planteja una façana més pròpia 
d’un edifici d’habitatges per evitar que es 
percebi com a institució. 
El darrer pas és la licitació de la concessió 
d’obra i servei per iniciar les obres.

Dia Internacional  
de les Persones 
amb discapacitat
El 3 de desembre és el Dia Internacional de les 
Persones amb Discapacitat. Per aquest motiu, 
l’Ajuntament de Molins de Rei organitza cada 
any un acte al voltant de la lectura del manifest 
institucional amb la col·laboració de diverses 
entitats, així com xerrades de sensibilització. 

Com cada any, l’Ajuntament de Molins 
ha organitzat una sèrie d’activitats 
i tallers de tota mena, de l’1 al 31 
d’octubre, amb la finalitat que les 
persones grans siguin les protagonistes 
i que es reconegui la importància que 
tenen en la nostra societat.

Com a novetat, en l’edició d’enguany 
s’ha encetat una col·laboració amb 
la Fundació la Caixa per dur a terme 
tallers, sota el nom “Fes tràmits per 
Internet”, per millorar les competències 
digitals de les persones grans i ajudar-
les a trencar la bretxa digital. 

Commemoració del Dia Internacional  
de les persones grans

S’aprova el projecte de 
la futura residència per 
a la gent gran



/ plAcc i cOr

L’objectiu d’aquesta iniciativa és 
fomentar un estil de vida saludable a 
la població. Per fer-ho, s’organitzen 
activitats esportives, culinàries, xerrades 
i tallers per a totes les edats, com també 
un concurs de dibuix infantil.

Enguany, hi ha hagut noves 
col•laboracions en la programació: la 
Creu Roja, amb el taller de reanimació 
cardiopulmonar i la participació de les 
farmàcies de la vila, amb el cribratge 
per a la detecció de possibles arrítmies, 
prenent el pols des de totes les farmàcies 

de la vila. També s’han examinat al CAP 
i al Mercat.

El nombre total de participants en el 
cribratge ha estat de 435 persones (244 
dones i 112 homes). I, el més important, 
gràcies a aquest cribratge s’han detectat 
vuit arrítmies, una d’elles greu. També 
s’ha	incorporat	la	col•laboració	del	Centre	
Excursionista Molins de Rei en organitzar 
la caminada familiar i s’ha renovat la 
participació dels personatges de la saga 
STAR Wars en l’entrega de premis del  
concurs de dibuix infantil.

Accions PLACC
pla d’emergència  
en situació de  
sequera

Obres al parc 
pont de la 
Cadena

Càrrega  
de vehicles  
elèctrics

il·luminació amb 
tecnologia lEd

Presenta mesures específiques 
a aplicar d’acord amb l’activació 
dels diferents escenaris de 
sequera que activa l’Agència 
Catalana de l’Aigua per tal 
de planificar amb detall totes 
les mesures que emprendrà 
el municipi i garantir-ne el 
compliment.

Les obres del parc pont de la 
Cadena finalitzaran el primer 
trimestre del 2024. L’objectiu de 
les actuacions és transformar 
l’actual plaça en un bosc urbà, 
un nou espai que esdevindrà 
un punt de trobada i oci per als 
veïns i veïnes del barri.

L’Ajuntament ha signat un 
conveni de col·laboració amb 
l’AMB per a la instal·lació, 
explotació i manteniment de 3 
punts de recàrrega per a vehicles 
elèctrics al municipi per tal de 
fomentar el seu ús al c. Sant 
Antoni Maria Claret, a l’Hotel IBIS 
i a la ZE Ricard Ginebreda.

Al 2024 es substituiran 939 
llumeneres més i s’ampliaran 
45 per millorar els nivells 
lumínics dels carrers. Un cop 
executada aquesta actuació, 
s’hauran substituït gairebé el 80 
% de les llumeneres de la vila a 
tecnologia LED des de 2022. Es 
tracta d’una acció subvencionada 
per la DIBA.

Molins de Rei, una vila 
cardioprotegida

8a edició de La  
Setmana del Cor

Poliesportiu La Sínia

Escola La Sínia CAP La Granja

Espai d’Entitats 
Collserola

Associació Veïns  
La Rierada

Guàrdia Urbana

Foment Cultural 
i Artístic

Poliesportiu  
Municipal

Mercat  
Municipal

Piscina  
Municipal 

Camp de Futbol  
Josep Raich

Escola Castell Ciuró

Col·legi Virolai

Institut Bernat el Ferrer

Associació 
Veïns El Canal

Institut Lluís de 
Requesens

Zona Esportiva  
Ricard Ginebreda

Hi ha 18 
Desfibril·ladors 

Externs Automàtics 
(DEA) a diversos 

punts del municipi
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Nou curs escolar  
2023-2024 

8è Consell d’Infants  
i 6è Consell d’Adolescents 

El 19 de novembre es van constituir els 
nous consells d’infants i d’adolescents 
del curs 2023-24. El Consell d’Infants 
està constituït per 23 alumnes de 
primària i el Consell d’Adolescents, per 
12 alumnes de secundària.
Com cada any, l’alcalde els atorga un 
encàrrec per treballar durant el curs. 
Enguany, treballaran els objectius de 
desenvolupament sostenible (ODS): els 
representants de l’alumnat de primària 
hauran de buscar solucions per fer 
front al canvi climàtic i els dels joves de 
secundària tractaran el cicle integral de 
l’aigua.
Totes dues temàtiques temes serviran 
per conscienciar els més petits i joves de 
les problemàtiques que afecten la nostra 
societat.

iNfANtS /

L’inici del curs escolar 2023-2024 es 
va engegar amb 3.892 infants i joves 
matriculats, una xifra inferior a l’any 
anterior a causa de la baixada de la 
natalitat. 

Una novetat destacable d’aquest any és la 
universalitat de l’Infantil 2, que garanteix 
places gratuïtes a tothom. 

Respecte a altres centres escolars, van 
engegar l’any amb una bona xifra de 
matriculats, com, per exemple, l’Escola 
Municipal de Música, amb 289 alumnes 
inscrits, la dada més alta que han tingut 
mai, o el Centre de Formació d’Adults 
Rafael Ferré, amb 333 matriculats.

L’expert en neurociència i educació, David Bueno, va 
dur a terme la conferència ‘El cervell adolescent, 
un tema que cal abordar des de la infantesa’ per 
saber com pensen els infants i els joves, i com els 
adults els poden ajudar i/o acompanyar.

Conferència sobre  
el cervell adolescent



L’Ajuntament de Molins de Rei i el Cercle Artístic 
han organitzat una nova edició del Concurs 
de Dibuix i Pintura Lluís Fisas i Moreno, en 
reconeixement de la tasca realitzada per l’artista 
molinenc, dirigit a infants i joves entre 6 i 18 anys.
En aquesta edició, la temàtica del concurs han 
estat sobre el dibuixant Josep M. Madorell, en 
commemoració del centenari del seu naixement. 
Com cada any, els dibuixos presentats es van 
exposar a la Federació Obrera. 

XVIII Concurs de dibuix  
i pintura Lluís Fisas Moreno 

 / iNfANtS 

Exposició ‘J. M. Madorell 
amb ulls d’infant’ 
Per commemorar el centenari del naixement de Josep Maria Madorell, 
l’Escola Josep Maria Madorell, que porta el nom del dibuixant fill 
predilecte de Molins, va organitzar una exposició a la Biblioteca el 
Molí amb un doble objectiu: participar de la celebració del centenari  
i alhora treballar la figura del dibuixant entre tot l’alumnat del centre.
El dia de la inauguració hi van participar representants de l’Escola 
Josep Maria Madorell, de la família del dibuixant, d’Edicions Cavall 
Fort i de l’Ajuntament de Molins de Rei. / 11





 / NOtícieS  

Novetats 
de la Fira de la Candelera 2024 

Revitalització del planter amb un espai polivalent d’activitats.

L’Espai Kids es trasllada a la planta baixa de l’edifici el Molí.

Nou espai per activitats: plaça de la Creu. 

La Fira de Vins aposta per promocionar la garnatxa. 

Nova bossa solidària per recaptar diners per entitats locals de caràcter social. 

Desapareixen els animals vius i se substitueixen per tallers, exposicions i activitats. 

Més espai i protagonisme per les entitats.

Els tastos s’avancen i comencen el 27 de desembre i tindran lloc la planta baixa de l’edifici el Molí.

Recuperació de la fira convidada.

La 173a edició de la Fira de la Candelera girarà al voltant de la innovació agrària.

Aprofitant que la temàtica de la Fira d’enguany serà ‘innovació 
agrària’, el pregó anirà a càrrec de la molinenca Lídia Lozano, 
doctora en Enginyeria Agrònoma i investigadora de 
d’Institut de Recerca i Tecnologia Agroalimentària (IRTA), 
on desenvolupa l’activitat principal en el camp de la millora 
genètica de fruiters.

El pregó també retrà homenatge a la molinenca Gemma 
Tribó, doctora en Història Contemporània, per la seva aportació 
acadèmia a la història agrícola del Baix Llobregat.

Divendres 26 de gener

21.00 h

Foment Cultural i Artístic 

Fira de la Candelera 
2024!

26
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Programació del 25N, Dia 
Internacional per a l’erradicació 
de la violència Masclista contra 
dones i nenes L’Ajuntament de Molins de Rei organitza cada any una programació d’activitats amb motiu del 25N. Podeu trobar tota la informació a:

Es tracta d’una festivitat que 
recorda l’efemèride que va 
succeir aquest mateix dia de 
l’any 1519  a la nostra vila,  
quan estant allotjat el rei Carles 
I al Palau de la família de 
Requesens, va rebre l’ambaixada 
oficial en que se li notificava que 
havia estat escollit emperador del 
Sacre Imperi Romanogermànic 
amb el nom de Carles V.

Enguany, amb motiu d’aquesta 
celebració, la Càtedra UB 
d’Estudis del Renaixement de 
Molins de Rei ha organitzat 

per primera vegada dos actes 
a la sala Gòtica del Palau de 
Requesens. Per una banda, la 
presentació de la tesi doctoral 
‘Clientelisme, milícia i govern: 
Lluís de Requesens i la noblesa 
catalana al servei de Felip II 
(1568-1576)’, de l’autor Victor 
J. Jurado. Per altra banda, el 
lliurament del premi al millor 
Treball Final de Màster (TFM) del 
2023 que ha convocat la càtedra 
del Renaixement, acompanyat 
d’un concert de música a càrrec 
del grup ‘Solnegre’.

la Càtedra UB d’Estudis del 
Renaixement i l’Ajuntament  
de Molins de Rei organitzen dos 
actes amb motiu de la festivitat 
de Sant Andreu

El festival ha celebrat la 42a 
edició amb un programa de 126 
pel·lícules —entre curts i llargs— i 
una vintena d’activitats, inclosa 
la Marató de 16 hores de Terror, 
l’esdeveniment més emblemàtic 
del certamen. Cal destacar que, 
ha comptat amb 43 premières, 
d’entre les quals destaquen 
l’estrena mundial de la pel·lícula 

de cloenda, la sèrbia Mudbrick, 
o les estrenes a l’estat espanyol 
de grans títols del cinema de 
terror de l’any com New Life, 
It’s a Wonderful Knife, Good Boy 
o Hostile Dimensions. I el film 
inaugural ‘La mesita del comedor’ 
que va comptar amb la presència 
del director i actors. 

42a edició del Festival 
de Cine de terror de 
Molins de Rei 2023 

ActiVitAtS /



Premis  
Esport 2023

Programació 
‘Viu el Nadal  

 a Molins de Rei’
Des de l’11 de desembre de 2023 i fins al 5 de gener de 
2024 s’han celebrat activitats de la programació nadalenca 
-Fira de Nadal, el Trenet, cagades del Tió, cantades de 
Nadales, espectacles, exposicions, la Fàbrica dels Somnis,  
el Parc de Nadal, la Cavalcada de Reis, entre d’altres-. 

Reconeixements a títol pòstum 

Miquel Cabedo i Capdevila, tir amb arc.

Joan Janés i Cògul, muntanya, futbol, natació i waterpolo.

Sebastià Massana Tutusaus, boccia, futbol.

Miquel Noguero Vidal, futbol.

En la 10a edició de l’acte de 
reconeixement als esportistes de la 
vila s’han entregat premis a vuit 
categories i quatre reconeixements  
a títol pòstum. Club Hoquei Molins, premi esport salut i valors.

Club gimnàs Molins de Rei, premi millor esport d’equip.

Ariadna temprano Xambó i Estel Ramon torrent, premi promesa femení.

Club Ciclista Molins de Rei, premi trajectòria entitat.

Joan Amigó Boada, premi esportista masculí.

Aron gutiérrez Barquero, premi promesa masculí.

norma Martin guerrero, premi esportista femenina.

Sergi pedrerol i Cavallé, premi trajectòria esportiva.

 / ActiVitAtS
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    Ocupació      

    Des del juliol fins al desembre del 2023, 
l’Ajuntament de Molins de Rei ha tingut 
quatre treballadors, a través dels Plans 
d’Ocupació de la Diputació de Barcelona, a 
l’Àrea d’Alcaldia, a la Regidoria de Cultura i  
a la brigada d’obres.     

    Al novembre de 2023  es van incorporar 
quatre dones a través dels plans d’ocupació 
promoguts pel Servei d’Ocupació de Catalunya 
(SOC), que estaran contractades per un 
període d’un any i ubicades als departaments 
de Promoció Econòmica/Ocupació, 
Sostenibilitat i Territori, Personal i Cultura. 

    Al desembre de 2023 es van incorporar 
tres persones a través del programa Treball  
i Formació – Línia ACOL, orientat a fomentar 
l’ocupació als col·lectius de persones amb 
més risc d’exclusió social.

Des de l’Ajuntament es vol promoure l’ocupació i reduir així 
l’índex d’atur del municipi. El Centre Joan N. García-Nieto, 
ubicat al carrer Carrer Francesc Layret, 15 (polígon del Pla), 
ofereix permanentment cursos de formació de diversos àmbits.      

SEFED: formació en l’àmbit de la gestió i 
administració d’empreses, que utilitza la 
simulació com a metodologia d’aprenentatge.

ADA: accions de formació professional per 
millorar les competències digitals, adreçades  
de manera prioritària a dones a l’atur

FOAP: itineraris formatius d’especialitats 
destinats a l’obtenció de certificats de 
professionalitat en els àmbits de la gestió  
i administració, i de la logística i el  
transport 

SINGULARS: curs d’auxiliar de magatzem.

OcUpAciÓ /

6a edició del programa ‘El meu primer 
contracte’ 

plans d’ocupació Cursos d’Ocupació 

Modernització del  
Mercat Municipal

Servei d’intermediació laboral on-line

Aquest any 2023 s’ha convocat la 6a edició del programa d’ocupació ‘El meu 
primer contracte’. A la campanya d’estiu es van contractar 16 joves i a la 
campanya de Nadal, 18.

   tAXA d’AtUR: 6,5% 
Cal destacar que, en els darrers mesos, la taxa d’atur a Molins de Rei ha disminuït de forma notòria. 

Fa anys que l’Ajuntament de Molins de 
Rei, conjuntament amb les associacions 
comercials, treballa en la transformació 
i la millora de l’eix comercial de la vila, 
també del Mercat Municipal. L’objectiu 
és fomentar el consum de productes 
de proximitat, generar llocs de treball 
i aconseguir més accessibilitat a la 
zona comercial. Per aquest motiu, 
es	va	sol•licitar	una subvenció en el 
marc del projecte de Recuperació, 

transformació i Resiliència, finançat 
per la Unió Europea. Aquest projecte 
integral està alineat amb els Objectius 
de Desenvolupament Sostenible 2030 
i consta d’onze actuacions com la 
instal•lació	de	taquilles	refrigerades,	
la creació d’un Marketplace (pàgina 
web comercial) o millores perquè la 
instal•lació	sigui	més	eficient,	entre	
d’altres. Per dur a terme totes aquestes 
accions l’ajuntament ha rebut 315.923 €.
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Acte de reconeixement 
de la Guàrdia Urbana

Per segon any consecutiu se celebra un acte de reconeixement de 
la Guàrdia Urbana. En aquest acte s’atorguen reconeixements i 
distincions a membres del cos de seguretat local, i també a altres 
cossos de seguretat i entitats de la vila per les seves tasques 
implicades a Molins de Rei.

Cal destacar el reconeixement al dispositiu de recerca del molinenc 
Damià Méndez, home desaparegut l’octubre de 2022, l’obsequi al 
sotsinspector en cap de la Guàrdia Urbana, Juan Antonio López 
Pérez, que es jubila el 2024 o l’entrega de medalles de bronze 
als membres del voluntariat Associació de Defensa Forestal 
Puigmadrona-Olorda (ADF) i als membres de l’Associació de 
Voluntaris de Protecció Civil de Molins de Rei (AVPC Molins de Rei), 
entre molts altres.

Junta Local de Seguretat  
de Molins de rei
El desembre de 2023, va tenir lloc 
un ple extraordinari de la Junta 
Local de Seguretat de Molins de 
Rei per tractar els fets delictius 
ocorreguts a la Festa Major 
de Sant Miquel i analitzar els 
resultats de la investigació. A 
l’acte hi van assistir representants 
de l’Ajuntament, l’alcalde de Molins 

de Rei, Xavi Paz, i el regidor de 
Seguretat Ciutadana i Protecció 
Civil, Miquel Zaragoza, el conseller 
d’Interior, Joan Ignasi Elena, la 
subdelegada del govern d’Espanya, 
Josefa Beltran, i representants 
dels diferents cossos i forces de 
seguretat i d’emergència.

Ordenances 
fiscals 2024
El Ple municipal d’octubre 
va aprovar les Ordenances 
fiscals per a l’exercici 2024. 
Unes Ordenances comentades 
i consensuades prèviament 
amb els grups municipals 
que formen el plenari. Es 
tracta d’unes ordenances 
fiscals pensades des de la 
responsabilitat; per una banda, 
per poder continuar donant 
serveis a la ciutadania, i 

per l’altra, evitant traslladar 
totalment a la ciutadania les 
necessitats econòmiques de 
l’Ajuntament per l’any vinent. 
Davant de l’escenari negatiu 
dels ingressos previstos per 
al pròxim any per totes les 
administracions locals, s’ajusten 
a l’alça alguns impostos i taxes 
municipals. Així i tot, s’han 
mantingut algunes taxes. 

Bonificacions: es mantenen i s’actualitzen 
respecte al salari mínim interprofessional (SMI).

Podeu consultar les 
Ordenances Fiscals de 
l’Ajuntament de Molins 
de Rei de 2024 i totes  

les bonificacions a: 

Algunes de les bonificacions van destinades a:

Habitatge, obres i urbanisme

Medi ambient

Aprofitament tèrmic

Mobilitat 

Punts de recàrrega de vehicles elèctrics

Famílies nombroses o monoparentals, persones 
grans i col·lectius vulnerables

Empreses i empresaris

Entitats sense ànim de lucre



tribuna política

OpiNiÓ /

Miguel Zaragoza 
portaveu pSC 

Lucas Ferro 
portaveu Molins En Comú podem

MillOreM l’eSpAi públic

els darrers anys el Govern municipal ha fet 
una aposta decidida per la millora de l’espai 
públic i la seva renaturalització. les obres 
de millora de les avingudes de València i 
barcelona, el carrer barraquer, el passeig 
de pi i Margall o les noves places de l’U 
d’Octubre o pont de la cadena són exemples 
d’aquesta millora i la renaturalització 
d’espais, incorporant-hi arbrat i vegetació. 
durant les properes setmanes iniciarem les 
obres dels carrers boters i ponent, i també 
iniciem la millora d’un tram del camí Antic 
de Santa creu, al barri de can Graner.

Aquestes apostes tenen diversos objectius: 
la millora comercial de les zones renovades, 
que afavoreix la implantació de comerços; la 
millora de la connectivitat dels barris, amb 
voreres més àmplies, i la naturalització dels 
espais per lluitar contra el canvi climàtic.

Aquesta darrera mesura és més important 
ara, amb l’actual situació d’emergència per 
sequera que viu el nostre país per culpa del 
canvi climàtic. Sens dubte, l’estalvi d’aigua 
és important en moments com els que vivim 
ara, però estendre les zones amb arbres i 
vegetació als nostres carrers i places és clau 
per lluitar contra aquesta situació.

la manca de pluges també fa que les 
condicions de manteniment d’alguns dels 
nostres carrers no siguin les més òptimes, 
ja que els serveis de neteja tenen limitat l’ús 
de l’aigua per a determinades neteges. en 
aquets sentit, durant les properes setmanes, 
l’Ajuntament traspassarà la gestió de la 
recollida d’escombraries i neteja de la via 
pública a l’empresa municipal Molivers, 
mentre acabem de redactar els nous plecs 
de condicions per a la nova adjudicació. 
Amb aquest traspàs temporal estem 
convençuts que es millorarà el servei prestat, 
que durant els darrers mesos ha tingut 
una gestió deficient per part de l’actual 
concessionària.

l’aposta per la millora de l’espai públic és un 
dels eixos fonamentals de l’actual mandat 
i el Govern farà un especial  esforç per 
continuar transformant la nostra vila, perquè 
sigui més verda, amable i inclusiva.

UN pAS eNdAVANt eN lA MillOrA de 
l’eSpAi públic i l’eNtOrN NAtUrAl 

Volem que aquest sigui el mandat de la 
millora de l’espai públic, el nostre entorn 
natural i els serveis municipals. Sabem 
que, especialment aquest darrer any, hem 
tingut mancances importants en el servei de 
neteja. 

l’actual empresa s’ha mostrat incapaç de 
complir amb les seves obligacions. tots 
i totes hem pogut veure aquests darrers 
mesos contenidors trencats sense reparar, 
carrers bruts i una degradació constant de 
l’espai públic. 

Som conscients també que els treballadors 
del servei han viscut retards en el pagament 
de nòmines i la mala organització del servei.

És en aquesta situació que hem pres 
una decisió valenta: recuperar la gestió 
municipal del servei de neteja i recollida de 
residus. 

Volem que la municipalització provisional 
del servei sigui un pas endavant que ens 
permeti conèixer de primera mà el servei, 
recuperar la confiança dels treballadors i 
millorar la qualitat de la neteja. 

Un pas endavant que ens permeti també 
gaudir d’un millor espai públic. Volem que 
aquest sigui un mandat en què transformem 
els espais comunitaris, en què millorem els 
parcs i jardins, els carrers i les voreres i, 
quan passi la sequera, ampliem les zones 
verdes i l’arbrat de Molins de rei.

Un mandat durant el qual apostem també 
per millorar el nostre entorn natural. 
Aquest 2024 serà també el de l’inici d’un 
nou servei municipal de manteniment de 
franges als barris de muntanya. Vivim any 
rere any períodes d’alt risc d’incendi més 
llargs i durs. ens preocupa especialment la 
vulnerabilitat dels barris de muntanya. És 
per aquest motiu que hem iniciat aquest nou 
servei municipal que ens ha de permetre fer 
un manteniment periòdic de les franges de 
seguretat per prevenir incendis.  

i tenim grans reptes, com ho serà la 
recuperació dels aiguamolls amb aigua 
regenerada o continuar amb la restauració 
de la riera de Vallvidrera. 

tenim un mandat per endavant per 
transformar la vila, millorant Molins de rei i 
el seu entorn natural.

bona fira!



/ OpiNiÓ

Marta Espona Burgués 
portaveu ERC 

Rocío Segovia 
Regidora Ara Molins

Txell Galobart 
portaveu Enlaira Molins

UN NOU ANy cArreGAt de repteS

des d’ArA MOliNS volem començar aquest 
nou any desitjant a tots els veïns i veïnes 
de Molins de rei un feliç any nou. Aquest 
2024 es presenta com un any crucial per a 
la nostra vila, ja que començaran i acabaran 
molts projectes significatius que vam 
impulsar en l‘anterior legislatura.

Aquest any viurem l’inici de la construcció 
de la nova llar d’avis municipal, tan 
llargament esperada i reclamada per gairebé 
tothom. A més, l’any 2024 serà el de la 
inauguració del Museu del Renaixement, 
la nova plaça de l’1 d’Octubre, el nou Parc 
de les Palmeres i el reformat mòdul C del 
Molí, el Molí Jove. Aquests són projectes 
que des d’ArA MOliNS ja hem treballat i 
col·laborarem amb el Govern per garantir el 
seu èxit.

però no tot són bones notícies: recentment 
el nou govern municipal, format pel 
PSC i En Comú Podem, amb el suport 
extern d’ERC, ha aprovat una important 
pujada d’impostos. Aquest augment de 
la pressió fiscal, tant per als veïns i veïnes 
com per als negocis i empreses locals, ens 
preocupa profundament. Des de l’oposició 
ens esforçarem perquè el nou pressupost 
municipal per a l’any 2024 sigui equilibrat 
i atengui realment les necessitats del 
poble, així com per evitar noves pujades 
d’impostos que castiguin encara més la 
ciutadania.

Un altre punt d’inquietud és l’opaca 
i desencertada gestió de l’aigua. Els 
veïns de la Rierada i Vallpineda patiran 
un increment desmesurat del cost de 
l’aigua (x3) a causa de l’eliminació de la 
subvenció que tenien fins ara, i des d’aquí 
els volem expressar el nostre suport. A més, 
lamentem la manca de transparència per 
part del govern a l’hora d’informar-nos-en.

Tampoc veiem clara la municipalització 
del servei de neteja i recollida de residus 
que ha portat a terme el govern. Creiem 
que això repercutirà en un increment dels 
costos i en un empitjorament del servei, 
ja que ni l’Ajuntament ni Molivers (empresa 
pública municipal) gaudeixen d’una 
estructura tècnica ni un know how suficients 
com per assumir amb èxit la gestió d’aquest 
servei.

per acabar amb una nota positiva, us 
anunciem la propera inauguració de la 
nostra nova seu, al carrer Major, 58. 
convidem a tothom a visitar-nos per prendre 
un cafè i compartir idees sobre l’actualitat de 
Molins de rei.

Us hi esperem!

elS priMerS Set MeSOS de GOVerN 
AMb pSc i MOliNS eN cOMú pOdeM

Ja ha passat poc més de mig any de la 
constitució del nou govern municipal i 
creiem que és el moment de constatar si, 
com a mínim, comencen a tenir forma les 
promeses electorals. en comptes d’això, hem 
observat el següent:  

els carrers de la vila continuen ben bruts.

la taula de cultura no s’ha constituït 
i el consell de la discapacitat continua   
pendent del pla que fa temps que    
s’està redactant.

No hi ha informació sobre el nou pavelló 
poliesportiu promès.

Sense tenir en compte la falta d’aigua i 
les conseqüències que això suposa, la 
plaça de l’U d’Octubre de 2017 està mal 
acabada, tot i oberta a la ciutadania.

continuem sense conèixer el projecte d’ús 
del Museu del renaixement.

No se sap res del pla de mobilitat, que ha 
de contenir també solucions al trànsit i a 
l’aparcament.

i dèiem “si comencen a tenir forma les 
promeses electorals” perquè ja sabem que 
en tan poc temps no podien ser una realitat, 
però potser sí que es podria saber per on 
van els trets. la sensació des de l’oposició és 
que anem d’un tema a l’altre apagant focs, 
hipotecats pel que s’hauria d’haver enllestit 
en el mandat anterior. 

en canvi, quan des d’erc  hem posat 
damunt la taula  la necessitat d’ampliació 
de la línia de  l’autobús de collserola o de 
la dinamització i obertura de les parades 
del Mercat municipal, per exemple, el 
govern ha reaccionat, cosa que és d’agrair. 
Malauradament, encara estem a l’espera 
d’altres qüestions com les tanques del cap 
de setmana a la plaça de la Vila, la brutícia 
generalitzada  o el cablejat, per citar només 
alguns temes… Seguirem insistint. 

Algunes qüestions ens les han fet arribar 
persones convilatanes. És per això que erc 
seguim disponibles per escoltar-vos i us 
facilitem el nostre telèfon i correu electrònic. 
podem contestar-vos per telèfon de dilluns a 
divendres, de 10 a 13 i de 17 a 20 h.  

telèfon: 607 541 107  correu electrònic : 
ercmolinsgm@gmail.com

No dubteu a contactar amb nosaltres.

eStiMAdeS VilAtANeS i VilAtANS

primer de tot us volem desitjar un molt 
bon any 2024 que esperem que arribi ple 
d’alegries i bones notícies.

Arriba la fira de la candelera, 
l’esdeveniment més important que passa a 
la nostra vila cada any. És un element clau 
perquè Molins de rei es mantingui com a 
vila dinàmica, emprenedora, i que ajuda 
i incentiva l’activitat econòmica. Alhora, 
ho fem des de la promoció de  les arrels 
i les tradicions. Sense oblidar d’on venim 
i sempre mirant d’avançar. Una fira que 
és una part molt important de la nostra 
vila i que ens dona un aspecte diferencial 
amb relació a catalunya pel gran volum de 
visitants que rebem durant aquest cap de 
setmana. Un espai que també aconsegueix 
que les molinenques i els molinencs ens 
puguem trobar en espais de diversió i 
esbarjo.

cada any, per la fira hi ha novetats i canvis, 
a causa dels canvis a la mateixa vila, alguns 
per qüestions físiques evidents com la nova 
plaça de l’1 d’Octubre, i d’altres perquè les 
nostres entitats i el comitè de fira no paren 
de fer propostes per millorar-la cada dia.

tots els esforços que fem per la fira valen 
la pena per la il·lusió que genera. i vull 
agrair tota la gent que ho fa possible, des de 
treballadors municipals a tots els molinencs i 
molinenques.

com a grup municipal d’enlaira, ens 
trobarem per la fira per qualsevol cosa que 
ens vulgueu preguntar o adreçar. la nostra 
voluntat principal és representar-vos , ajudar-
vos i fer avançar Molins de rei, tal com hem 
pogut fer en els pocs mesos que fa que 
som al consistori, apostant per una nova 
residència d’avis i ajudant a fer-la possible 
i ben gestionada, amb el manteniment del 
diàleg amb les entitats i les persones que 
tenen alguna problemàtica o demanda o 
suggeriment perquè l’Ajuntament ho faci 
millor.

Hem demostrat que estem oberts al diàleg 
amb el Govern municipal i sempre hem 
estat constructius i responsables, aportant 
propostes de millora (algunes tingudes en 
compte i d’altres no), però sempre intentant 
defensar el millor per a la gent de Molins de 
rei. És el nostre tarannà i volem agrair quan 
l’hem trobat al Govern, que ha estat força 
vegades.

però també volem dir que ens ha preocupat 
molt la pròrroga del contracte d’Aqualia, feta 
sense informació, d’urgència i sense diàleg. 
esperem que això no sigui la tònica del 
Govern municipal. A nosaltres ens trobaran, 
tal com hem fet, en el diàleg, no en la 
imposició, les presses i la falta d’informació. 

ens trobem durant la gran fira de la 
candelera.
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Secretari reial i marquès de  
la Disbauxa i el Desenfreno  
del Carnaval de Molins de Rei

Qui és el Vilapubilla? 
Esteve Vilapubilla i Tortell de Cabell d’Àngel, secretari 
reial de Sa Majestat Carnestoltes, per servir-li. 

Quin és el paper del secretari reial?
Servir en cos, ànima i desig Sa Majestat Carnestoltes, 
alhora que organitzar tot el “cutarru” i fer espavilar 
els mendrugos del Comitè de l’Antifaç.

Què fas durant l’any quan no hi ha Carnaval?
La vida és insípida per culpa d’aquell Camellot i la 
seva mania de sempre de cremar-ho tot, però bé, 
una miqueta de turisme i viure la vida sempre va 
bé mentre esperes el retorn del Carnaval i d’un nou 
Carnestoltes.

Com valores el Carnaval de Molins de Rei?
Som un Carnaval sense res a envejar ni a Sitges, ni 
a Torelló, ni a Cadis o Tenerife i, molt menys, a Rio 
de Janeiro. Melic de Rei en estat pur! I la Patum de 
Berga, que tremoli!

Podem avançar alguna cosa de la lectura del 
pregó?
Solament heu de pensar amb totes les “cagades” 
del Consistori en el darrer any i allà estarà la meva 
ploma afilada per treure’ls les vergonyes! Si és que 
en tenen, és clar.

Quines propostes teniu per a aquest Carnaval 
2024?
El projecte de reforma iniciat el 2019 ja està 
plenament desplegat. Ara toca consolidar-lo i fer-ne 
pedagogia. Evidentment, aquest 2024 servirà per 
polir detallets. Et marcarà.

Quin missatge vols transmetre als molinencs  
i les molinenques? 
El Carnaval és una gran festa, tot cap per avall. 
Gaudim-la, des del respecte. Tenim una festa única, 
amb una història singular a l’entorn del Poble i 
l’Aristocràcia, amb la figura ancestral del Camell per 
allà donant pel sac, tal com ja feia al segle XVIII.

Creguem-nos-el!

Fo
to

gr
afi

a:
 M

iq
ue

l M
on

fo
rt


